
 

 

 

Z Á P I S 

z 10. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 3. 12. 2019 
  

Dne 3. 12. 2019 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 

2035/21, 1. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:25 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, Mgr. Jiří Frühauf, (od 15:40 hod.), Zdeňka Batíková, 

Ing. Václav Sebera, Mgr. Ing. Jan Vanke, Václav Skuhravý Zdeněk Havel 

  

Omluveni:                 MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:  Jitka Peřina – místopředsedkyně Sportovní unie Karlovarska 

 

 

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Mimořádná žádost o poskytnutí dotace na rok 2019 

4. Diskuze nad systémem rozdělování dotací  

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Ing. Václav Sebera, Mgr. Ing. Jan Vanke, 

Václav Skuhravý, Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

 

 

 

 



Stránka 2 z 3 

 

 

 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Ing. Václav Sebera, Mgr. Ing. Jan Vanke, 

Václav Skuhravý, Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Mimořádná žádost o poskytnutí dotace na rok 2019 

 

Komise STv se zabývala mimořádnou žádostí o poskytnutí dotace na tělovýchovu a sport pro 

rok 2019 od subjektu Juniorsports, z.s. . Žádost o poskytnutí dotace ve výši 50.000,- Kč na 

úhradu nákladů spojených s přípravou dětí na Zimní olympiádu v Rakousku a Itálii, byla 

podána v mimořádném termínu, neboť nominace členů sportovního klubu Juniorsports, z.s. 

sdělena byla organizaci sdělena až na podzim roku 2019 a tudíž nemohlo být na projekt 

zažádáno v řádném termínu.  

 

Komise STv doporučuje radě města podpořit žádost spolku Suniorsports., z.s. částkou 

50.000,- Kč na úhradu nákladů spojených s projektem „Příprava dětí na Zimní olympiádu 

dětí a mládeže – přípravná soustředění v Rakousku a Itálii“.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Václav Skuhravý, Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  Ing. Václav Sebera, Mgr. Ing. Jan Vanke 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

4. Diskuze nad systémem rozdělování dotací prostřednictvím bodovacího hodnocení 

 

Členové komise diskutovali nad stanovením kritérií pro rozdělování dotací.  

Z dat získaných prostřednictvím dotazníků, které byly rozeslány mezi sportovní organizace, 

bylo např. viditelné, že v některých organizacích činí výše členských příspěvků velice malou 

nebo naprosto zanedbatelnou část příjmů těchto organizací. Takový sportovní spolek pak 

nemá dostatek vlastních finančních prostředků a je zcela závislý na získaných dotacích. 

Ohledně výše členských příspěvků probíhala diskuse. Paní Batíková a pan Vanke byli 

navštívit trénink Krasobruslařského klubu Karlovy Vary. Zde se mimo jiné dozvěděli, že 

členský příspěvek zde činí 2.800,- Kč na dítě na měsíc. Jedná se o velmi vysoké částky avšak 

i tak stěží dokáží pokrýt jen pronájem ledové plochy v KV Areně.   

Členové se v diskusi shodli, že u finančně náročných sportů jako je např. krasobruslení nebo 

golf, tak zde je potřeba počítat s vyšší výší členských příspěvků. Avšak většina sportů by 

měla být přístupna všem sociálním vrstvám obyvatel a prioritně by podpora měla směřovat 

k mládeži.  

Členové komise se nakonec shodli, že výše členských příspěvků by neměla být hlavním 

kritériem v případě rozdělování dotací.  

 

Tématem rozdělování dotací se budou členové komise i nadále zabývat.  
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5. Různé 

 

 Jitka Peřina: 

 

- sdělila, že v současné době probíhá zpracovávání pasportizace sportovišť. S paní Bauerovou 

navštěvují základní školy a mapují sportoviště u těchto škol. Uvedla, že většina těchto 

sportovišť jsou malá a nemohou být využívána sportovními organizacemi, např. hřiště u ZŠ 

Dukelských hrdinů; 

- informovala o tom, že se zúčastnila jednání s Národní sportovní agenturou. Agentura si 

v současné době mapuje sportovní prostředí. Z jednání vyplynulo, že bude využívat také 

služeb České unie sportu a jejich krajských organizací; 

- sdělila, že je nutné upozornit všechny sportovní organizace na skutečnost, že k 1. 1. 2021 je 

potřeba zveřejnit všechny údaje a dokumenty (např. výsledovky) do spolkového rejstříku – 

jedná se o zákonem stanovenou povinnost; 

- informovala členy komise o probíhajících přípravách na Ples sportovců: 

 sál je zajištěn; 

 jednání s Josefem Němcem – moderátor; 

 vystoupení budou zajištěna místními organizacemi; 

 hrát bude kapela jako v roce 2018 – Koala Band 

 pan Herian zpracovává nominační formuláře 

 zveřejnění ankety proběhne na webu SUKu, MMKV, v RL a dalších denících; 

 termín pro zveřejnění termínu pro odevzdání vyplněných nominačních formulářů bude 

31. 1. 2020; 

 

Komise vzala výše uvedené informace na vědomí a s postupem vyhlášení ankety Sportovec 

roku 2019 souhlasí.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Ing. Václav Sebera, Mgr. Ing. Jan Vanke, 

Václav Skuhravý, Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dle potřeb komise. 
 

 

 

 

Dne: 4. 12. 2019 

Zapsala: Gabriela Hazuchová                       __________________

        

            

                                                                                   __________________ 

 

                                                             Mgr. Viktor Linhart

                     předseda komise 

 

 


